
 

 
 



М е с е ч н и к  г р а д а  В р а њ а

2
 2 
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Одељење 

комуналне 
инспекције издало је 
62 налога, 8 захтева за 

покретање 
прекршајног поступка, 

донело 9 решења, 
сачинило 30 записника 

са прегледа на лицу 
места и имало 6 

сведочења код органа 
за прекршаје. Налози 

су се углавном 
односили на уклањање 
огревног дрвета, песка 
и хаварисаних возила 
са јавних површина и 

др.неправилности. 
 
 

Грађевинска 
инспекција сачинила 
је 10 обавештења по 

писменој пријави, 
донела 12 решења о 

рушењу, 5 закључка о 
дозволи извршења, 4 

извештаја 
министарству и 7 
решења дата на 

извршење. 
 
 
Служба за заштиту 
животне средине 

извршила је 11 
инспекцијских 

прегледа, донела 6 
решења о налагању 
мера, 8 извршних 

решења... 
 
 

Служба 
зоохигијене имала је 

28 инспекцијских 
прегледа, 15 контрола 

извршења решења, 
донела 10 решења о 

отклањању 
недостатака, 3 захтева 

за покретање 
прекршајног поступка 

и  имала 18 акција 
хватања паса 

луталица. 
 
 

Саобраћајна 
инспекција  поднела 

је 4 захтева за 
покретање 

прекршајног поступка, 
донела 5 решења о 

инспекцијском 
прегледу возила и 2 

решења о отклањању 
неправилности. 

 

 

ВЕСТИ 

 

Трећи сајам локалних самоуправа у Београду:  

Штанд Града Врања посетио 
председник Борис Тадић 

 

 
 У Београду је одржан Трећи сајам локалних самоуправа, у организацији Министарства за људска и 
мањинска права, државну управу и локалну самоуправу, Града Београда и СКГО-а. На Сајму је било 
речи о Нацрту Закона о службеницима у локалној самоуправи, муниципалним обвезницама, развојним 
потенцијалима локалне самоуправе у Србији по добијању статуса кандидата за чланство у ЕУ, 
подршци и припреми општинских инфраструктурних пројеката, као и примени Закона о комуналној 
полицији. На отварању Сајма говорили су Саша Пауновић, председник СКГО, Милан Марковић, 
министар за људска и мањинска права, државну управу и локалну самоуправу, Александар Антић, 
председник Скупштине Града Београда и Борис Тадић, председник Републике Србије, који се, 
обилазећи Сајам, задржао на штанду Града Врања, у разговору са представницима Градске управе, 
Канцеларије за локални економски развој и Комуналне полиције.  
 

За европску будућност Србије:  
Врање у европском парламенту 

 

 

 Град Врање и Федерација градова и општина Југо – Источне Европе у Европском парламенту одржали су 
конференцију под називом “Србија и Европска Унија: потреба за регионалном сарадњом” у оквиру „Дана 
Врања“ у Бриселу. Конференцију “Србија и ЕУ: потреба за регионалном сарадњом” су свечано отворили 
градоначелник Врања Мирољуб Стојичић и Ана Милошевић Тассоне, директор Федерације градова и 
општина Југо-Источне Европе. “Наш град жели да својим активностима и иницијативама, постане лидер у 
регионалној сарадњи и стимулише, анимира остале српске градове као и градове из региона да узму веће 
учешће у пројектима сарадње локалних самоуправа на територији Западног Балкана и целе ЕУ.” - рекао 
је Стојчић у обраћању присутнима. Све присутне и представнике европских институција је испред 
Европског парламента поздравио европски посланик Јелко Кацин, известилац Европског парламента за 
Србију. “Хвала Вам на доласку у Брисел и на организовању ове интересантне дебате којом на најбољи 
начин и на најбољем месту представљате свој град али и Србију.” - рекао је Јелко Кацин. “Српском бити 
или не бити, односно статусу кандидата или не – свакако позитивно доприноси Ваше присуство у 
Бриселу” - додао је Јелко Кацин захваљујући се организаторима, Федерацији градова и општина и граду 
Врању на учешћу на скупу.  Посебну важност у пољу регионалне сарадње имају пројекти који се тичу 
обновљивих извора енергије о којима је говорио Срђан Васиљевић, помоћник градоначелника Врања. 
“Град Врање је један од градова Западног Балкана који је део Федерације градова и општина Југо-
Источне Европе, организације која на европском нивоу заступа интересе града Врања и ради на 
представљању Врања у Европи. Пун успех ове посете сведочи да је Врање, још једном успело да се 
наметне као један од лидера у региону” рекла је Ана Милошевић директор Федерације градова и 
општина. Делегација Врања сусрела се и са председницом Комитета Региона госпођом Мерцедес Бресо 
која је изразила велико задовољство посетом града Врања и нагласила важност учешћа српских градова 
у креирању будућности своје земље. Потписан је и Споразум градоначелника у Европском парламенту, а 
организован је и сусрет са председником Европског Парламента господином Бузеком и председником 
Европске Комисије господином Барозом. 
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Секретаријат за 
здравствену, 

социјалну, дечју и 
борачко 

инвалидску 
заштиту, избеглице 

и привремено 
расељена лица, је 
сачинио 22 захтева за 
борачки додатак, 11 
захтева за издавање 

уверења, 26 захтева за 
признавање права 

војним инвалидима и 
учесницима НОР-а на 

месечно новчано 
примање, имао 2 уноса 
у јединствену матичну 

евиденцију о 
корисницима права на 

материјално 
обезбеђење и исплатио 

је инвалиднине по 
бившим савезним и 

републичким 
прописима. 

 
Одсек друштвене 

бриге о деци примио 
је 573 захтева за 

остваривање права на 
д.д, 49 захтева за 

остваривање права на 
родитељски додатак, 

11 захтева за 
продужено породиљско 
одсуство, обавио 200 

стручних консултација 
у вези накнаде зараде 

за породиље, 270 
консултација са 

странкама у погледу 
остваривања 

материјалних права и 
ликвидирао 220 

спискова. Такође је 
урађено и 256 решења 

о праву на дечји 
додатак. 

01. новембар 2011. 

Рачунарска опрема за две школе у Врању 

 

 

Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић уручио је у 
Лесковцу рачунарску опрему директорима Хемијско-
технолошке и Пољопривредно-ветеринарске школе у 
Врању, у оквиру пројекта „Мисли као предузетник“, 
вредности 77.000 долара. „Резултати пројекта су окренути 
креирању окружења где ће млада популација у Јужној 
Србији моћи да крене да „размишља као предузетник“, пре 
него што крочи у пословни свет, током свог 
средњешколског образовања“, рекао је на церемонији 
градоначелник Стојчић. Према речима помоћника 
градоначелника и менаџера пројекта Бобана Станковића, 
циљ пројекта је припрема ученика средњих стручних 
школа за активно креирање посла и радних места.  
 

У Сава центру у Београду, одржан је Округли сто под називом „Представљање и дискусија о 
Нацрту закона о службеницима у локалним самоуправама”. На састанку је представљен 
Нацрт новог Закона о државним службеницима у локалним самоуправама, о коме је говорио 
Милан Марковић, министар за људска и мањинска права,  државну управу и локалну самоуправу, 
а говорили су и Венсан Дежер, шеф Делегације Европске уније у Републици Србији и  Антје 
Ротемунд, шефица Канцеларије Савета Европе у Београду. 

ВЕСТИ 01. новембар 2011. 

Представљен Нацрт закона о  
службеницима у локалним самоуправама 

 
 

01. новембар 2011. 

Буџет за 2012. годину  
преко 2 милијарде динара 

На 93. седници Градског већа, усвојени су Извештаји о извршењу буџета града Врања за период 
јануар-јун и јануар-септембар 2011. године, Нацрт Одлуке о изменама и допунама Одлуке о  буџету 
града Врања за 2011. годину, као и Нацрт Одлуке о буџету града Врања за 2012. годину. Помоћник 
градоначелника Драган Спирић је рекао да је у периоду до септембра 2011. године остварење 
прихода у висини од 85% и истакао мањак трансферних средстава из републичког буџета од 159 
милиона динара по основу тзв. „обрачунског траснфера“  као један од разлога за ребаланс буџета за 
2011. годину. Спирић је додао и да пројектовани буџет за 2012. годину у висини од преко 2 милијарде 
динара.  Усвојени су и Нацрт Плана  генералне регулације зоне „2“ у Врању, Нацрт Одлуке о 
приступању акустичног зонирања територије Града Врања, Извештај о реализацији програма 
Локалног плана акције на пољу инвалидности за 2010. и  2011.годину, Извештај о стању у области 
снабдевања становништва водом  за пиће града Врања за период 01.01.-30.09.2011. године, Извештај 
о функционисању превоза на територији града Врања, као и Предлог Решења о давању сагласности 
на Правилник о измени Правилника о унутрашњем уређењу и систематизацији послова Градске 
управе града Врања.  
 

ВЕСТИ 

Секретаријат 
комунaлне 

полиције је поднео 12 
захтева за покретање 
прекршајног поступка, 

издао 75 обавештењa за 
уплату мандатне казне, 

20 упозорењa, 172 
усменa наређења, 

извршио 63 проверe 
идентитета, извршио 1 
довођење лица у ПУ 

ради провере, 5 захтева 
за предузимање мера, 47 

захтева за доставу 
података, 19 

обавештења по пријави 
грађана, сачинио 124 
службене белешке и 
пружио 6 асистенција 

Секретаријату за 
инспекцијске послове и 

заштиту животне 
средине. 

 

04. новембар 2011. 

Министар Дулић са сарадницима 
боравио у Врању 

 
Министар животне средине, рударства и 
просторног планирања Оливер Дулић са 
сарадницима боравио је у Врању, где се састао 
са руководством Града и председницима 
општина Пчињског управног округа. 
Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић је 
рекао да је на састанку било речи и о 
инфраструктурно важном пројекту изградње 
Рециклажног дворишта вредног 42 милиона 
динара. Министар Дулић је истакао да је важан 
пројекат проширења постојеће депоније 
„Метерис“ који Врање детерминише као 
регионални центар управљања отпадом. На 
састанку је било речи и о стратешком 
партнерству у финансирању пројеката и 
техничкој помоћи неразвијеним општинама у 
одлагању чврстог комуналног отпада.  
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Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић донео је Одлуку о покретању отвореног поступка 
јавне набавке добара чији је предмет јавна набавка квалитетних приплодних јуница. 
Процењена вредност јавне набавке је 20 милиона динара без ПДВ. Средства за ову јавну 
набавку су обезбеђена решењем Министарства пољопривреде и водопривреде, по коме 
Град Врање добија 18 милиона динара са ПДВ за набавку 100 квалитетних приплодних 
јуница, где 80% уговорене цене за свако грло обезбеђује Министарство, а град Врање 
учествује са 20% од купопродајне цене у износу од 3.6 милиона динара са ПДВ.   
 

М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
  

ВЕСТИ 

10. новембар 2011. 

Формиран Градски штаб за 
ванредне ситуације 

 
 
 

 

Управни одбор Програма европског партнерства са општинама – ПРОГРЕС, донео је одлуку 
о финансирању пројекта „Изградња моста на Луковској реци у селу Тибужде“. Према 
речима градоначелника Врања Мирољуба Стојчића, Управни одбор је донео одлуку након 
позитивне техничке и административне евалуације пројектне документације. „Завршетком 
прве фазе израде пројекта и комплетирањем буџета, стекли су се сви услови за 
имплементацију самог пројекта“, рекао је Стојчић за званичан градски сајт. Град 
Врање пријавио је пројекат „Изградња моста на Луковској реци у селу Тибужде“, у 
поновљеном, другом позиву ПРОГРЕС Програма за финансирање општинских 
инфраструктурних пројеката. Укупна вредност пројекта је 80.000 еура, од чега је учешће 
Града Врања око 10%.  

 

10. новембар 2011. 

ПРОГРЕС финансира  
изградњу моста у Тибужду 

У малој сали Скупштине града одржана је конститутивна седница Градског штаба за ванредне 
ситуације, на чијем је челу градоначелник Мирољуб Стојчић. Чланови Штаба усвојили су и 
Пословник о раду и План рада Градског штаба за ванредне ситуације. Присутни су били 
упознати и са начином рада и дужностима чланова штаба, као и са надлежностима Градске 
управе у области заштите и спасавања. Поред градоначелника Стојчића, чланови Градског 
штаба за ванредне ситуације су: др Игор Андонов, заменик градоначелника, Дракча 
Станојковић, начелник Одељења за ВС, Небојша Љубић, начелник Градске управе, Томислав 
Стефановић, секретар Црвеног крста, Јован Стошић, начелник Секретаријата за урбанизам и 
имовинско правне послове, Нела Цветковић, чланица Градског већа, Зоран Михајловић, 
начелник Секретаријата за инсп. послове и зашт. жив. средине, Драган Стојковић, директор 
ЈП „Дирекција за развој и изградњу Града Врања“, Славица Сотировић, председница градске 
општине Врањска Бања, Ненад Стаменов, начелник Комуналне полиције, Бранко Николић, 
руководилац одбране од поплава, Ненад Младеновић, члан Градског већа, Ержика Антић, 
директор ЗЗЈЗ, Жикица Антанасијевић, члан Градског већа, Славко Антић, начелник 
Одељења полиције и Слађан Новковић из Градске управе.  

 

ВОДОВОД 

         

 

 
Екипе ЈП”Водовод” биле 

су ангажоване на 
санацији хаварија у ул: 
Омладинских бригада, 
Христијана Карпоша, 

Змај Јове, на 
прикључном воду у ул. 
Ген. Белимарковића, 

К.С.Првовенчаног, Симе 
Погачаревића и код 

Метеоролошке 
станице...и на испирању 
мреже на више места у 

граду. 
 

 
 

ВЕСТИ 

УПРАВА БАЊЕ 

 
Екипе ЈП "Управа Бање", 
биле су ангажоване на 

одржавању јавних 
објеката, крпљењу 

ударних рупа и изради 
потпорног зида у насељу 

Јачиште. 
 

 

ВЕСТИ 

ДИРЕКЦИЈА 

 
У оквиру релазације 

дела Комуналног 
Програма који се односи 

на асфалтирање 
градских саобраћајница, 

током новембра 
изведени су радови на 
асфалтирању следећих 
улица: Партизанскa, 

Кајмакчаланскa, Филипа 
Кљајића,  Нехруовa, 

Васка Попе, 
Крагујевачких Ђака, 
Ибарскa и Ваљевскa. 
Такође, изведени су 

радови на пресвлачењу 
улица Херцеговачке, 

Јастребачке, 
Зеленгорске и Кнеза 

Мичоша. 
У улици 29. Новембар 
завршени су радови на 
изградњи водоводне 
мреже и атмосфереке 

канализације. У оквиру 
дела комуналног 

програма који се односи 
на  осветљење 

спортских терена, 
реализовани су следећи 
пројекти: осветљен је  

фудбалски терен 
Основне школе "Краљ 

Петар Први 
Ослободилац" у селу 

Корбевац и  кошаркашки 
терен на Спортском 

центру у Врању. 
У МЗ Големо село, 

извршено је 
пошљунчавање 

локалних и 
макадамских путева...  

 

11. новембар 2011. 

Донета Одлука о јавној набавци  
квалитетних приплодних јуница 
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У току су радови на мини хидроелектрани "Првонек", прва у систему од 18 мини 
хидроелектрана "Електропривреде Србије". Мирољуб Стојчић, градоначелник Врања, каже да 
се мини хидроелектрана, као и све у систему, гради удруженим средствима Европске банке и 
ЕПС. „Како је и најављено, на брани акумулације "Првонек", односно на реци Бањштици, 
постављене су две турбине, од 100 и 800 киловата, а у току су завршни радови“, потврдио је 
градоначелник Стојчић. Ова мини хидроелектрана, како је замишљено, користиће технолошки 
вишак воде из акумулационог језера "Првонек" и тако производити између 2,5 и три милиона 
киловат часова електричне енергије годишње. „Ту количину електричне енергије добијаћемо 
вишком воде која би иначе прелливала брану и на тај начин ћемо обезбедити количину 
електричне енергије потребну за 250 до 500 домаћинстава“, каже градоначелник Врања. 
Радове на овој хидроелектрани изводе предузећа "АТБ Север" из Суботице и словеначка 
компанија "Андина Хyдропоwер Енгинееринг". (еКапија) 

У малој сали Скупштине града одржана је јавна расправа о изради Нацрта стратегије 
развоја социјалне заштите Града Врања 2012 – 2016. године. У уводном делу, присутнима 
се обратио члан Градског већа Бранимир Стојанчић, који је говорио о активностима Града у 
области социјалне заштите и помоћи угроженим категоријама становништва, посебно 
повратницима по основу реадмисије. Нацрт Стратегије реализује се у овкиру пројекта 
„Моја права и како до њих“ који се бави побољшањем комуникације и обавештености групе 
из области миграције, финансираног у сарадњи са Програмом ПБИЛД. Јавној расправи 
присуствовали су представници Градске управе , ПБИЛД Програма, Центра за социјални 
рад и цивилног сектора.  
 

 

 М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Prema uputstvu Ministarstva 
unutrašnjih poslova Republike 
Srbije, Opštinska uprava je 
obezbedila tehničke uslove za 
rad sa elektronskim ličnim 
kartama u Uslužnom centru. U 
toku je opremanje i ostalih 
službi u Opštinskoj upravi za 
rad sa novim ličnim kartama. 

ОМЛАДИНСКИ 
САВЕЗ 

 
У новембру је одржан 
други и завршни трећи 

ниво едукације пројекта, 
„Промоција 

репродуктивног здравља и 
одговорности ученика 

осмог разреда основних 
школа на подручју Врања 

и Врањске Бање“.  
Учествовало је 36 ученика, 

а едукацију је водила 
докторка Биљана Поповић 

епидемиолог Завода  за 
јавно здравље Врање, док 

су у раду са ученицима 
кроз креативне радионице 
(Розе–плаво, Имам право 

али и одговорност, 
Репродуктивна права,  
Ризично понашање и 

полнопреносиве 
инфекције, Превенција 

СПИ)  учествовали и  
вршњачки едукатори. 

Пројекат  је реализовао 
Омладински савез у 

партнерству са Заводом  
за јавно здравље и 

Канцеларијом за младе. 
Пројекат  је финансирало 
Министарство омладине и 
спорта Републике Србије. 

 

ВЕСТИ 14. новембар 2011. 

Припрема концепта Плана 
капиталних инвестиција 

 У малој сали Скупштине града одржан je састанак на коме je представљен концепт припреме 
Плана капиталних инвестиција и начин на који ће се реализовати сарадња са Програмом МСП 
ИПА 2007 у наредном периоду. Циљ састанка било је и упознавање са фазама у процесу 
израде ПКИ и одређивање временског оквира за реализацију читавог процеса. Према речима 
помоћника градоначелника Драган Спирића, ПКИ представља вишегодишњи плански 
документ који садржи све јавне инвестиције које су планиране на територији или у 
надлежности локалне самоуправе и то за период од 4 до 6 година. „ПКИ треба да омогући 
локалним самоуправама боље искоришћавање капацитета локалног буџета као и бољи 
приступ спољашњим изворима финансирања. Иначе, град Врање има усвојен ПКИ за период 
2007-2011. година као први у Србији, па је ова донаторска иницијатива добродошла као 
подршка ревизији постојећег плана", истакао је Спирић.  

 15. новембар 2011. 

Мини хидроелектрана  
на брани "Првонек" 

 

ДЕЧЈИ САВЕЗ 

 
Дечји савез и Центар за 

младе и децу су 
ученицима Основне школе 

„Светозар Марковић“, 
поделили хуманитарну 
помоћ прикупљену у 

оквиру акције „Велико 
срце“. Подељено је десет 
пакета са средствима за 

хигијену, школским 
прибором, слаткишима, 

играчкама и гардеробом. 
Обезбеђени су и уџбеници 

за VI, VII и VIII разред. 

 

ВЕСТИ 

17. новембар 2011. 

Презентован Нацрт стратегије 
развоја социјалне заштите 

 

 

ВЕСТИ 

РТВ 

 
Завршена је изградња и 
монтажа антенског стуба 
Радио телевизије Врање у 
Врањској Бањи. Реч је о 

пројекту који су 
заједнички реализовале 

Управа Бање и РТВ. Радио 
телевизија Врање је до 
сада у ову инвестицију 
уложила око 400.000 

динара. Наредни пројекат 
који ће имати за циљ 
побољшање пријема и 

већу гледаност садржаја 
РТВ-а у многим селима 
бујановачке општине, 

биће постављање 
антенског стуба код 
Прохора Пчињског. 
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 „У веома конструктивном разговору који је трајао два и по сата, размотрени су сви аспекти 
локалних одлука, а преовладало је мишљење да се износи локалне комуналне таксе у 2012. 
години задрже на истом нивоу и да се чак не усклађују са инфлацијом“, истакао је Спирић у 
изјави за званичан градски сајт. Он је додао и да су присутни били упознати са планираним 
пројектима и финансијској подршци привреди у 2012. години као што су бескаматни кредити 
у виду плаћања каматне стопе од стране Града, финансирање запошљавања младих у 
сарадњи са НСЗ, изградња станова и економске инфраструктуре.    
 

У великој сали Скупштине града одржана је јавна распарава 
о Ребалансу буџета за 2011. годину, Буџету за 2012. годину, 
као и о Одлукама о локалним јавним приходима, којој су 
присуствовали заинтересовани грађани, представници 
Удружења предузетника, Привредне коморе и цивилног 
сектора. Према речима помоћника градоначелника Драгана 
Спирића, у дискусији је било речи о могућностима 
прописивања додатних стимулација за задржавање и 
повећање броја запослених у 2012. години, у виду пореских 
кредита, односно ослобађања. 

  М е с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ а 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

ВЕСТИ 

НАРОДНИ 
УНИВЕРЗИТЕТ 

 
ЈУ Народни универзитет 
организовао је изложбу 
слика Ане Милутиновић, 
дипломираног сликара 

из Београда. 
* * * 

У издању Народног 
универзитета , изашла је 

из штампе књига  
"Књига о књигама" 

библиографија Народног 
универзитета, аутора Др 

Јована Љ.Јањића и 
професора Небојше 

Величковића. 

 

ВЕСТИ 

 
 

Позориште „Бора Станковић“ у Врању било је у групи од 28 српских градова који су обележили 
Међународну културну манифестацију Ноћ позоришта – „European theatre night Циљ покретања 
манифестације је промоција драмског и глумачког стваралаштва на простору целе Европе. У време 
акције посетиоци су могли да виде 3 позоришне представе. У холу позоришта и клубу „Талија“, 
посетиоци су током читавог дана и током ноћи, могли да виде пригодну изложбу најстаријих врањских 
позоришних фотографија, костима и реквизитa, али и слике и плакате онога што је актуелна домаћа 
продукција. Након „Јавног часа“, у доњем клубу Позоришта, Глумачка радионица Позоришта и ликовна 
радионица Народног универзитета, организовали су караоке маскенбал. Тако су врата Позоришта „Бора 
Станковић“ била отворена од 10 сати ујутро до касних вечерњих сати. Сав приход од улазница намењен 
је обнови краљевачког Позоришта оштећеног у земљотресу. 

 

18. новембар 2011. 

„Ноћ позоришта“ и у Врању 
 

Град Врање пријавио је пројекат „Израда студије оправданости са израдом идејног 
пројекта за заобилазницу до индустријске зоне у Бунушевцу“, у оквиру расписаног 
конкурса Министарства економије и регионалног развоја. „Ово је неопходан и веома важан 
документ, који ће омогућити даљу израду пројектно-техничке документације и изградњу 
заобилазнице до индустријске зоне у Бунушевцу“, истакао је у изјави за званичан сајт 
Града Врања  помоћник градоначелника за привреду и локални економски развој, Бобан 
Станковић. Укупна вредност израде студије и идејног пројекта је 1.600.000 динара.  
 

18. новембар 2011. 

Заобилазница до индустријске зоне 
у Бунушевцу 

 
 
 

НАШЕ ДЕТЕ 

 
У свим вртићима 

Предшколске установе 
"Наше дете" обележен је 

16.новембар - 
Међународни дан 

толеранције и 
19.новембар - Светски 

дан превенције 
злостављања деце. На 

нивоу вртића 
 организовани су 

драмски прикази и 
радионице са децом, са 

основним циљем 
промовисања 

позитивних односа и 
ненасилне комуникације 
међу децом и одраслима. 
"Растимо уз лепе речи"- 
едукативни је материјал 
и  порука и за родитеље 
који су били укључени у 
радионице са децом и 

васпитачима. 

НАРОДНИ МУЗЕЈ 

 
У Галерији Народног 
музеја, одржана је 
промоција стрипа 
''Позив из пакла'', 

аутора Марка 
Стаменковића Марса, 

изложба слика и 
цртежа ''Мој крај - 

етнос'' Драгана 
Стојановића Шутила, 

академског сликара из 
Врања и изложба 
фотографија ''50 

година ОШ. Ј.Ј. Змај у 
Врању“. 

 
 

ВЕСТИ 

16. новембар 2011. 

Одржана Јавна расправа о Нацртима 
Одлука градских прихода 

 

 

18. новембар 2011. 

Без повећања локалних комуналних такси 
 На 94. седници Градског већа усвојен је Нацрт Одлуке о изменама и допунама Одлуке  о локалним 

комуналним таксама. Према речима члана Градског већа Бранимира Стојанчића, Нацрт одлуке садржи све 
сугестије привредника са претходно одржане јавне расправе, тако да се у 2012. години не очекује повећање 
такси. Одлука предвиђа и стимулацију оних привредника који задрже постојећи број запослених у следећој 
години у виду смањења локалне комуналне таксе и то за 10%, док је смањење од 15% предвиђено за 
привреднике који увећају број запослених. Усвојени су и Нацрт Одлуке о изменама и допунама Одлуке  о 
локалним административним таксама, Нацрт Одлуке о изменама и допунама Одлуке  о накнадама за услуге 
које врши Градска управа града Врања, као и Нацрт Одлуке о измени Одлуке о комуналном уређењу града 
Врања, који проширује надлежност ЈКП „Комрад“ на поједина села и градску општину Врањска Бања. 
Усвојени су и Нацрт Одлуке о изменама и допунама Одлуке  о критеријумима и мерилима за утврђивање и 
обрачун накнаде за уређивање  грађевинског земљишта и закупнине за закуп грађевинског земљишта у 
јавној својини, Нацрт Одлуке о накнади за заштиту и унапређење  животне средине града Врања, Нацрт 
Одлуке о јавним чесмама на територији града Врања, Нацрт Одлуке о измени Одлуке о условима и начину 
поверавања  обављања комуналне делатности  - локалног линијског превоза путника на територији града 
Врања, као и Извештај о стању у врањском спорту, уз констатацију да, упркос критикама, врањски спорт 
бележи завидне резултате. Чланови Већа усвојили су и Предлог Одлуке о одређивању туристичких зона града 
Врања, Предлог Одлуке о одређивању туристичких зона Градске општине Врањска Бања, као и Решење о 
образовању Комисије за набавку и расподелу стеоних јуница, Тима за оцену грла и Тима за расписивање 
општих услова за конкурисање по позиву. Усвојени су и Програм и буџет манифестације „Меморијал Бакија 
Бакић“, која ће бити 28. новембра. Према речима Бранимира Стојанчића, планирано је да седница Скупштине 
града буде одржана 6. децембра.  
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ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

ПОЗОРИШТЕ 

 
У Позоришту “Бора 

Станковић“ одиграна 
се представе 

„Аутопутем“, „Херој 
нације“, „Стари дани“ и 

представе за децу 
„Црвенкапа“, 

„Лепотица и звер“, 
„Ружно паче“, 
„Пепељуга“, 

„Аладинова чаробна 
лампа“, „Гордана међу 

индијанцима“, 
„Принцезине сузе“, 
„Снежана и седам 

патуљака“. 

 

 ЦЕНТАР ЗА С.РАД 
Почела је исплата 
накнаде трошкова 
превоза за дете из 

хранитељске породице 
које се школује у месту 

ван места пребивалишта. 
За месец новембар 

износи 2.949 динара за 
превоз у међумесном 

саобраћају до 20 км. и 
4.325 динара за превоз у 
међумесном саобраћају 
преко 20 км. и исплата 

средстава за личне 
потребе корисника, који 

су смештени у 
хранитељским 

породицама и установа 
социјалне заштите. Оне 

за новембар 2011. 
износе: 

- 2.961.00 за децу и 
омладину, као и 

кориснике  који у 
трошковима смештаја 

учествују личним 
средствима и 

- 1.884.00 за одрасла 
лица без прихода. 

 

Ресторан Планинарског дома на Бесној Кобили, недавно је у 
потпуности реновиран. Према речима директора ЈП 
„Скијалиште Бесна Кобила“ Драгана Јањића, ресторан је у 
реновиран у оквиру јавних радова и уклапа се у 
амбијенталну целину Планинарског дома. Средства у висини 
од 300.000 динара обезбеђена су из донација.  

 

22. новембар 2011. 

Реновиран ресторан Планинарског дома 
на Бесној Кобили 

 

БИБЛИОТЕКА 

 
У Америчком кутку 
Библиотеке „Бора 

Станковић“, одржане 
су пројекције 

филмова: ‘‘Када смо 
напустили планету 

Земљу: Мисије НАСА‘‘, 
’’Прича о нама’’, 

’’Бележница’’, ’’Шетња 
за памћење’’,  „Ноћи у 
Родантеу“, одржани су 
састанци књижевног  и 
фото клуба, редовни 

часови енглеског 
језика, као и 

друштвене игре ’’Богл ’’ 
и ’’Монопол’’. 

 
 
 
 

ВЕСТИ 

 

У организацији Медија центра из Београда, Министарства за инфраструктуру и енергетику Републике Србије 
и грчке фирме Актор, у хотелу Пржар у Врању организована је панел дискусија на тему „Улога и значај 
Коридора 10 у економском и привредном развоју Србије – бенефити од Коридора 10 за југ Србије“. 
Отварајући скуп, председник компаније „Симпо“ Драган Томић рекао је да је значај Коридора 10 за југ 
Србије изузетан, истичући његову неопходност за убрзани развој привреде врањског краја. Министар за 
инфраструктуру и енергетику Милутин Мркоњић је рекао да је од предвиђених 330 км Коридора 10 у 
претходном периоду изграђено 180 км, напомињући да ће до краја године бити расписан тендер за 
пресоталих 150 км деоница. У дискусији је учествовао и Луп Брефорт, директор Светске банке у Србији, 
који је рекао да развијена привреда тражи добро пословно окружење, али и добру и развијену 
инфраструктуру. Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић је рекао да је Град Врање, као одговорна локална 
самоуправа, спремно дочекао изградњу капиталног пројекта Коридора 10. „Подручје Града је велико 
инвестиционо подручје, са неколико великих пројеката који су у току, али је Коридор 10 свакако пројекат 
који најдиректније имплицира развој привреде у овом делу Србије“, истакао је Стојчић и додао да ће се, у 
будућности, удаљеност Врања и Бујановца, Владичиног Хана мерити, не километрима, већ минутима. Скупу 
су присуствовали и председници општина Пчињског округа, као и представници „Коридора Србије“, „Путева 
Србије“, фирме „Актор“ и друге еминентне личности.  
 

23. новембар 2011. 

Одржан скуп о значају  
Коридора 10 за југ Србије 

 

У Великој сали Скупштине града потписан је Споразум о разумевању између Града Врања и УСАИД-овог 
Програма за јачање економске сигурности. Према речима Сузан Кутор, директорке Канцеларије за 
економски развој УСАИД-а, предвиђени Споразум отвориће простор за нове активности у оквиру програма 
Економске сигурности, у циљу развоја омладинског предузетништва. „Програм Економске сигурности ће 
пружити пуну подршу младим људима на југу Србије да сами креирају своју будућност“, истакла је Сузан 
Кутор. Зорица Лабудовић из Министарства омладине и спорта говорила је о активностима Министарства и 
значају локалних Канцеларија за младе за унапређење положаја младих у Србији. У име Града Врања 
споразум је потписао заменик градоначелника др Игор Андонов, а исто су учинили и представници Града 
Лесковца и општина Прешево, Бујановац, Владичин Хан, Трговиште, Власотинце и Бојник. 

 

29. новембар 2011. 

Потписан Споразум са УСАИД-ом 

 

 

 

 

 



М е с е ч н и к  г р а д а  В р а њ а

8 8 

Служба кабинета градоначелника - Инфоцентар.   infocentar@vranje.rs  017/402-344; 402-396  www.vranje.rs 

М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а  

КО СУ ПРИПРАВНИЦИ У ГРАДСКОЈ УПРАВИ? 
 

СПОРТ 

У Спортској хали  одигране су следеће утакмице: 
 

                      КК "Југ"2 - КК "Елита" (104:56),                                         КК "Југ" - КК "Ниш" (67:85),   
                      КК "Југ" - КК "Младост" (103:95),                                       КМФ "Врање" - КМФ "САС" (11:1),    
                      ЖОК "Врање" -ЖОК "Миленијум"(3:2),                                ЖОК "Врање" - ЖОК "Лесковац" (3:1), 
                      МОК "Врање" - МОК "Десетка"(2:3),                                    ОК "Врање" - ОК "Тимок" (0:3), 
                      ЖРК "Врање" - ЖРК "Дубочица" (30:24),                             ЖОК "Врање"2 - ЖОК "Топличанин" (0:3), 
                      ЖРК "Врање" - ЖРК "Рашка“ (26:27),                                  КК "Југ"2 - КК "БСК" (97:68). 
 
 
 

Миодраг Стошић 
 
1. УКРАТКО О СВОЈОЈ БИОГРАФИЈИ? 
- Рођен сам 19.априла 1980.године у Врању.  
  Дипломирао сам на Економском факултету у Београду. 
 
 
2. ГДЕ СТЕ РАСПОРЕЂЕНИ У ГРАДСКОЈ УПРАВИ И НА КОЈИМ ПОСЛОВИМА? 
- Распоређен сам у Канцеларији за локални економски развој. 
 
 
3. ШТА ОЧЕКУЈЕТЕ НАКОН ЗАВРШЕНОГ ПРИПРАВНИЧКОГ СТАЖА? 
- Током приправничког стажа очекујем да стекнем неопходна знања и вештине везане за 
даље напредовање и стручно усавршавање, а након завршетка надам се наставку рада у 
својој струци.   

 

Грујица Миладиновић 
 
1. УКРАТКО О СВОЈОЈ БИОГРАФИЈИ? 
- Рођен сам 30.јула 1983.године у Врању. 
   Завршио сам Економски факултет у Нишу – смер маркетинг. 
 
 
2. ГДЕ СТЕ РАСПОРЕЂЕНИ У ГРАДСКОЈ УПРАВИ И НА КОЈИМ ПОСЛОВИМА? 
- Распоређен сам у Служби за јавне набавке на пословима прибављања добара. 
 
 
3. ШТА ОЧЕКУЈЕТЕ НАКОН ЗАВРШЕНОГ ПРИПРАВНИЧКОГ СТАЖА? 
- Након завршетка приправничког стажа очекујем да стекнем довољно знања и искуства за 
даље усавршавање и напредовање. 

Тијана Митић 
 
1. УКРАТКО О СВОЈОЈ БИОГРАФИЈИ? 
- Рођена сам 13.јуна 1984.год. у Врању.  
  Завршила сам Економски факултет у Крагујевцу. 
 
 
2. ГДЕ СТЕ РАСПОРЕЂЕНИ У ГРАДСКОЈ УПРАВИ И НА КОЈИМ ПОСЛОВИМА? 
- Према добијеном решењу, распоређена сам у Секретријату за финансије и привреду, одсек 
трезор. 
 
3. ШТА ОЧЕКУЈЕТЕ НАКОН ЗАВРШЕНОГ ПРИПРАВНИЧКОГ СТАЖА? 
- У току наредних 12 месеци очекујем да се упознам са политиком пословања, пре свега у 
секретаријату у коме сaм одређена. Надам се да ћу се уклопити у амбијент и добро 
одрадити све послове који ми буду додељени, стећи искуство и потребно знање. Након 
завршеног приправничког стажа, очекујем посао у Градској управи. 
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